

Biographical note: Filipe Dinis

Filipe Dinis is Chief Operating Officer at the Bank of Canada. As COO, he is responsible for overseeing the Bank's strategic planning, corporate functions and operations including bank note production.

Mr. Dinis has had a distinguished career in public service. Before joining the Bank, Mr. Dinis served in the federal Privy Council Office, where he was Assistant Secretary to the Cabinet and provided strategic advice and analysis to the Clerk of the Privy Council on Business Transformation and Public Service Renewal. He also served as Secretary to the Prime Minister's Advisory Committee on the Public Service. Prior to that position, he was Chief Financial Officer and Assistant Commissioner at the Canada Revenue Agency. He also currently serves on the Board of Directors of the Children's Hospital of Eastern Ontario.

Mr. Dinis holds a Bachelor of Commerce from McGill University, and is a Chartered Professional Accountant. Mr. Dinis is also a recipient of the Queen's Diamond Jubilee Medal.

March 2018



BANQUE DU CANADA
BANK OF CANADA

Notice biographique : Filipe Dinis

Filipe Dinis est chef de l'exploitation de la Banque du Canada. À ce titre, il est responsable de la supervision de la planification stratégique, des fonctions et des opérations de la Banque, y compris la production des billets de banque.

M. Dinis a mené une carrière prestigieuse à la fonction publique. Avant son arrivée à la Banque, il était secrétaire adjoint du Cabinet au Bureau du Conseil privé, où il fournissait des conseils et des analyses stratégiques au greffier du Conseil privé concernant la transformation opérationnelle et le renouvellement de la fonction publique. Il a également été secrétaire du Comité consultatif sur la fonction publique nommé par le premier ministre. Auparavant, il occupait le poste d'administrateur supérieur des affaires financières et sous-commissaire à l'Agence du revenu du Canada. Par ailleurs, il siège actuellement au conseil d'administration du Centre hospitalier pour enfants de l'est de l'Ontario.

M. Dinis est titulaire d'un baccalauréat en commerce de l'Université McGill et est aussi comptable professionnel agréé. Il a en outre reçu la Médaille du jubilé de diamant de la reine Elizabeth II.

Mars 2018